
Referat styremøte Skatval skilag 16. okt 24  
http://www.skatvalskilag.no 

Sted: Skihytta i Klempen 
Dato: onsdag 16.10.24 kl 19.00  
Tilstede: 
 
Fraværende: 
 

Geir Aspenes, Gunn Fornes, Bente Bakken, Elin Kolden, Sven Otto Kråkvik, 
og Pål Martin Daling.  
Ståle Dullum 

Møtedatoer: Møtene avholdes som hovedregel kl 19:00 i Klempen. Møter høsten 2024: 

• Onsdag 13. nov. 

• Onsdag 11. des. 
  

 
63/24 Godkjenning av referat etter forrige møte 11. september 2024 
  

 Referatet lagt ut på http://www.skatvalskilag.no/moetereferater 
 

Beslutning:  
 Godkjennes 
 
 
64/24 Gjennomgang årshjul (fast punkt) 

Årshjulet finner dere som vedlegg 2 i klubbhåndboka: 
http://www.skatvalskilag.no/klubbhandbok 
 
Notater/kommentarer:  
 
Beslutning: 

 Punktene i årshjulet følges opp  
 
 
65/24 Økonomi – status 
 På driftskonto pr 13.oktober 282 270. Særvilkårskto med binding: kr 300 000.- 

 
Inntekter 
Medlemskontingent: kr. 3 669.- 
Kiosksalg på Svartkamhytta: kr. 6 527- 
Ammo sesongen 2023/2024: kr. 51 150.- 
Løypetilskudd fra Stjørdal kommune sesongen 2023/2024: kr. 11 000.- 
Grasrotandel: kr. 21 183.- 
Utleie Skihytta: kr. 6 200.- 
SUM inntekter: kr. 102 729.- 
 
Utgifter: 
Strøm: kr. 1 258.- 
Startkontingent: kr. 1 120.- 
Svartkamhytta: Vanndunk kr.199.- Bark kr. 200.- 
Idrettsregistrering ski a kr. 15.-187 stk og lagskontingent grunnbeløp: kr. 4 805.- 
Vann Stjørdal kommune: kr. 2 790.- 
Datakommunikasjon og domene: kr. 966.- 
Kopipapir: kr 140.- 
Forhåndsgodkjenning lotteri og Stiftelsestilsynet: kr. 2 000.- 
90- årsjubileum: Annonse kr. 2 103.- Bløtkaker kr 2 961.- leie Minihoppbakke kr. 1 500.- 
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Forsikring: kr. 3 290.- 
Kamstål: kr. 600.- 
Veidekke (asfaltering standplass): kr. 50 437.- 
Div på Coop: kr. 3 415.- 
SUM utgifter: kr. 77 784.- 

  
Notater/kommentarer:  

  

Beslutning:  
 Tatt til orientering.  
   
 
66/24 Innkjøp av hoppsko 
 Hopp har økende aktivitet i den minste i treningsgruppa. De har "hoppet seg ut" av hoppski 

med langrennsbinding og har behov for å gå over til hoppski med hoppbinding/hoppsko. 

P.t er det snakk om 4-5 pers som er 7-9 år. På utstyrsfronten har vi lite å hjelpe oss med på 
hoppsko fra 35 og nedover. De vi har er gamle og dårlige, utbrukte sko fra Stjørdalsblink-
hopp tida.   
Det er derfor ønskelig å supplere med 6 nye par hoppsko i størrelsene: 

2 par 33, 2 par 34 og 2 par 35 
Skoene koster ca 3 500,- pr par. Totalt ca 21 000,- 
Dette blir utover det planlagte forbruket i gruppa, men vurderes som meget viktig i forhold til 
rekrutteringen.  
Med dette evt. kjøpet har vi et brukbart utvalg av hopp sko fra 33-41. 

 
 

Notater/kommentarer: 

  

Beslutning:  
 Vi godkjenner innkjøp av til sammen 6 par hoppsko til ca kr 21 000,-. Viktig at det følges opp i 

forhold til betaling av leie for lån til skilaget, der lånet er over noe tid.  
 
 
67/24 Familiesamling Edsåsdalen 
 Det er planlagt familiesamling i Edsåsdalen fredag 29. nov til søndag 1. desember. Skilaget har 

brukt å støtte deltageravgiften på denne samlingen. I 2022 ga vi til sammen kr 15 000 i støtte 
til samlingen. I 2023 støttet vi hver aktive utøver med 75% av kostnadene (de som er mellom 
0 og 25 år)  

 
Notater/kommentarer: 

Beslutning:  
Viderefører støtte nivået fra 2023; Vi støtter hver aktive utøver med 75% av kostnadene (de 
som er mellom 0 og 25 år) 

 
 
68/24 Påkobling til avløpsledning 

J.fr sak 60/24 og 66/19 har vi nå mottatt justert forslag til vedtekter for et sameie knyttet til 
kloakkledning. 
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 Notater/kommentarer: 

Beslutning: 
Skatval skilag har vurdert forslaget til vedtekter og beslutter at vi har som intensjon å signere 
sameieavtale for påkobling til kloakkledning. Styreleder gis fullmakt til å signere på vegne av 
skilaget. 
 

 
69/24 Gjennomgang av utestående tiltak, ref. tiltakslisten 

Listen gås igjennom og kommenteres under hvert punkt. 
 
Notater/kommentarer: 
 
Beslutning: 

 Listen gjennomgått og kommentert 
 
 
70/24 Eventuelt  
  

Vi har mottatt en faktura fra Brage Sport på noe innkjøp knyttet til hopp. Dette kan være 
aktuelt for skilaget å betale, men da må kostnaden i neste omgang faktureres ut på utøvere. 
Gunn sjekker med Bård.  
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Tiltakslista: 

Sak Dato Beskrivelse 

60/24 11.09 Avløpsledning fra skihytta – j.fr. tidligere sak 66/19 
«avløpslaget» jobber med forslag til vedtekter og avtale for et sameie på  
avløpsledningen. Geir orienterer i møtet om status så langt. 
 
Notater/kommentarer: 

Vi har sjekket at vi trolig har fall fra vår kumme til ledningen som passerer 
skihytta. Dermed er det aktuelt for oss å gå videre.  

Beslutning:  
Geir følger opp dialogen. 
 

16.10 Vedtak i sak 68/24. Denne avsluttes. 

59/24 11.09 Frafall av rettighet knyttet til gnr/bnr 40/130 
Parsellen 40/130 er fradelt fra hovednummeret 40/2 som er en av grunneierne i 
lysløypa. På 40/2 har vi en tinglyst rettighet. Ved fradeling blir rettigheter 
automatisk med over på det nye nummeret. Vi bes nå ta stilling til om vi kan si fra 
oss rettigheten i 40/130. 
Se også e-post med vedlegg utsendt av Geir den 9. sept. 
 
Beslutning:  
Skatval skilag frasier seg den tinglyste rettigheten i gårdsnummer 40 og 
bruksnummer 130 i Stjørdal kommune. 
 

16.10 Fått brev i retur fra kartverket. Vi følger opp/evt sender til aktuell grunneier. 
Saken avsluttes. 
 

53/24 21.08 Prat med utvalgsledere fra hopp, langrenn og skiskyting 
  
Notater/kommentarer: 

Prøver å få til trening i hallen på onsdager fra 18-20. Forslag til treningsopplegg 
under utarbeidelse. 

Det vil bli hopping spesielt for rekruttene på mandager. Også et mål å få til tettere 
samarbeid mellom langrenn og hopp i forhold til rekruttering. 

Lager et felles oppsett for samlinger for langrenn, hopp og skiskyting. 

Edsåsdalen i månedsskiftet november og desember. 

Blir også en plan for treninger og dager. 

Vi blir enig om at vi prøver å få til dugnad til tirsdag 10. sept. 

  

Beslutning:  
Utvalgene skal ha et eget møte for å samkjøre. Samtidig så vil planene være 
«levende» og  justeres underveis.  
 

16.10 Ikke noe nytt 

11.09 Trolig ikke gjennomført 
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Sak Dato Beskrivelse 

42/24 15.05 Eventuelt - Jubileumsmarkering 
Jubileumsmarkering i skilaget. Kanskje aktuelt å lage et arrangement ved 
sesongstart. Kan være aktuelt med aktiviteter, sosial sammenkomst, markering 
med dugnadsfolk/klempenvennene 

 
Gunn og Elin inviterer med seg Els til å ta en nærmere prat om hva vi kan finne 
på. Ser nærmere på dette på neste styremøte. 
 

16.10 Gjennomført. Sak avsluttes. 

11.09 Komiteen jobber. Jobbes med jubileumsberetning, powerpoint presentasjon, 
aktiviteter, markedsføring og servering. De som er nevnt under er invitert. 

21.08 Trimgruppa kombinerer dette med «dugnadsfest» samme dag lørdag 14 - 17.  
Dette blir ett felles arrangement. Er det noen som skal inviteres spesielt. 
Æresmedlemmer inviteres, grunneiere, ordfører, sponsorer, IL Fram og andre 
skilag i dalføret. Planlegges aktiviteter, billedkavalkade mat mm. Det ønskes 
bilder spesielt fra aktiviteten siste 15 år. Gruppa virker å være godt i rute frem 
mot markeringen. 

12.06 Elin har fulgt opp litt. Blant annet snakket med Olav Haugan i historielaget som 
skulle sjekke litt i arkivet på Framhuset. Elin og Gunn følger opp videre. 
 

21/24 13.3 J.fr sak 13/24 Tiltaksplan 2024-25 og sak 6a fra årsmøtet – tiltaksplan 
Følg opp punkter fra tiltaksplanen; snøproduksjonsutstyr og innkjøp av GPS til 
bruk i Klempen. 
 

16.10 Geir følger opp i forhold til GPS 

11.09 Innkjøp av GPS er ikke fulgt opp. Vi forespør Jon Fløan om han vet noe. Ståle 
jobber videre med snøkanon. Prøver med testkjøring i høst. Einar og Geir har en 
plan i forhold til service scootere. 

21.08 Følges opp videre angående snøkanon. Vi må følge opp service på begge 
scooterne. Einar Wangberg er kotakt i forhold til dem. 

12.06 Ståle har vært i kontakt med kommunen i forhold til muligheter for lån av deres 
kanon 

15.05 Har vært en befaring med de som kjenner utstyret. Har fått brukermanual på 
kanonen vi har. Den er ikke brukt de siste to sesongene. Usikker på tilstanden på 
kanonen. Den er 20-25 år gammel. Kan se litt nærmere på status på den evt. 
under dugnaden.  

03.04 Ståle tar et spesielt ansvar for dette punktet fremover. 
 

79/23 12.12 Skiavisa  
Viser til sak som kom opp som eventuelt (76/23 a) på forrige møte og tar den opp 
til ny diskusjon. Følgende ble skrevet i referatet fra forrige møtet: 
«Viser til e-poster videresendt fra Geir og Elin i dag den 6. des. med orientering 
om arbeidet med skiavisa. De har klart å skaffe noe sponsormidler, men skulle 
gjerne hatt flere sponsorer. Det er en risiko at prosjektet ikke blir fullfinansiert. 
Det mangler pr i dag ca 24 500,- Det er dermed behov for en avklaring på veien 
videre. 
Vi har litt manglende kunnskap og oversikt i styremøtet. Så vi tar et par dager og 
skaffer oss oversikt. Også prøver vi å få til et kort styremøte på Teams for å gi en 
skikkelig tilbakemelding.» 
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Sak Dato Beskrivelse 

Notater/kommentarer: 

Beslutning: Skilaget er innstilt på å dekke 10000 for å gi ut skiavisa. Det betyr at 
resterende må finansieres av andre. 
 

16.10 Skiavis for kommende vinter vil trolig koste nærmere 75 000,- Intensjonen er å 
finansiere mest mulig med sponsorer. Fikk 30 000,- i støtte fra kommunen forrige  
år. Forrige år støttet skilaget utgivelsen med ca 10 000,- Resterende ble dekket av  
andre. Vi tenker likens for kommende skiavis. Alternativt kan man vurdere  
gjenopptagelse av «skigang» med fokus på Skatval. 

11.09 Ikke noe nytt 

21.08 Elin og Els holder følger opp etter jubileet. 

12.06 Ikke noe nytt 

15.05 Ikke noe nytt. 

03.04 Els har startet sondering for evt. utgivelse av skiavis. En forutsetning er at man 
klarer å skaffe sponsorer etc. 

13.3 Ikke gjennomgått 

14.2 Skiavisa kom ut i dag. Ser veldig bra ut. 

17.01 Arbeidet går sin gang. 
 

80/23 12.12 Allidrett 
Viser til sak som kom opp som eventuelt (76/23 b) på forrige møte og tar den opp 
til ny diskusjon. Følgende ble skrevet i referatet fra forrige møtet: 
«Viser til e-post videresendt av Pål Martin fra Einar Wangberg i dag den 6. des. 
Klubbhåndbøkene for IL Fram og Skatval skilag har noe ulik omtale av Allidretten. 
Klubbhåndboka til IL Fram skal nå justeres og det er en diskusjon omkring 
forutsetningene for Allidrett og hvordan særidrettene skal innrette seg i forhold til 
sesong eller ikke sesong. Det er viktig for styret i Skatval skilag at allidretten og 
særidrettene innretter seg etter anbefalingene fra Norges idrettsforbund 
angående barneidrett. Pål Martin ser litt nærmere på tematikken og vi løfter 
diskusjonen inn i Teams-møte. 
Vi prøver å få til et Teams møte tirsdag 12. des. kl 20.30» 
 
J.fr. e-post videresendt fra Einar Wangberg med vedlegg av arbeidsdokument 
knyttet til justert klubbhåndbok for IL Fram har Pål Martin sett litt nærmere på 
det som foreslås. Vi må holde fast på at særidrettene skal tilstrebe å følge sine 
hovedsesonger, dette må gjenspeile seg for de som er i aldersgruppen for 
allidrett. Vi ser også at det kan være behov for noe flytende overganger/overlapp 
mellom sesongene. I skilaget er det kanskje spesielt hoppaktiviteten som kan 
utfordre gjeldende føringer i forhold til allidrett. Med plastbakker og dårlige 
snøforhold på vinteren kan vi se at sommerhopping er et godt tilbud, men vi er da 
utenfor sesong. Imidlertid har hoppgruppa etablert et samarbeid med allidretten 
som sikkert kan utvikles nærmere til alles fordel.  

Notater/kommentarer: for lagene har et godt fungerende samarbeid om allidrett 
en økonomisk side ved aktivitetstilskudd.  

Beslutning:  
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Sak Dato Beskrivelse 

Viktig at intensjonen bak allidrett blir ivaretatt. Skilagets representant(er) i 
Allidretten gis fullmakt til å fremme våre synspunkt inn i kommende arbeidsmøter 
med revidert klubbhåndbok for IL Fram og Skatval skilag. Det skal være et 
samarbeid mellom klubbene. Det er særlig viktig å ivareta bredden og sesonger i 
de yngste årsklassene. 
 

16.10 Ikke noe nytt. 

11.09 Ikke noe nytt 

21.08 Pål M forespør om det er noen fremdrift 

12.06 Ikke noe nytt 

15.05 Ikke noe nytt 

03.04 Ikke noe nytt. Pågår fortsatt et arbeid i allidretten der både IL Fram og vi er  
involvert. 

13.3 Ikke gjennomgått, men dette er omtalt i forbindelse med forslaget til endringer i 
Klubbhåndbok. 

14.2 Ikke gjennomgått 

17.01 Følges opp i forhold til vår klubbhåndbok 
 

55/23 27.09 Vaffelsalget på Svartkamhytta 
Bente orienterte. 

 
Notater/kommentarer: 
Skal organiseringen av salget være en oppgave for styret eller er det et «verv» 
noen skal ha. 
Div oppfølging i forhold til drift; transport av varer, tømming av do, vasking etc. 
Mulig vi skulle hatt oppfølging av salget på Svartkamhytta som et fast verv i 
skilaget? 

 
Beslutning: 
Vi forespør noen om ta ansvar på mer fast basis. Geir følger opp ett konkret 
forslag. 
  

16.10 Mindre salg enn tidligere. For øvrig går det bra. Vi har en plan for fast oppfølging 
fra og med neste år. 

11.09 Vi mangler folk til to helger. Har noen navn på blokka. Vi må kjøre opp vann til 
Svartkamhytta. 

21.08 Vi følger opp bemanning j.fr egen liste. Gunn og Bente tar litt ekstra ansvar for 
vasking og status på varer i forkant av første åpningshelg. 

12.06 Vi har sett på noen tidligere lister samt grunnlag fra Bente. Prøver å trekke med 
flere enn de som har aktive barn. Først spør vi åpent på FB deretter setter vi opp 
folk på de ledige plassene, også må de  selv skaffe erstatter om det ikke passer. 

15.05 Ikke noe nytt. Vi forbereder oss til neste møte med noen lister over de som har 
vært med tidligere. 

03.04 Starter siste helg på august. Vi kan prøve å sette opp liste på styremøtet i juni. 
Foreberede oss med noen eldre lister vi kan plukke av. 

13.3 Ikke gjennomgått 

14.2 Ikke gjennomgått 

17.01 Ikke noe nytt 

12.12  
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Sak Dato Beskrivelse 

6.12 Sjekket ut en kandidat uten å få napp. 

15.11 Ikke noe nytt. 

18.10 Ikke noe nytt 
 

26/23 12.04 Oppfølging av sak 6b fra årsmøtet; trapp i hoppbakken og ferdigstilling av 
skileik og skiskytteranlegget 
 
Teksten under i kursiv er fra årsmøte saken: 
Det har ikke blitt foretatt låneopptak til investeringene som er gjennomført i 
2022. Men skilaget har fått garanti fra Stjørdal kommune samt tilbud om 
driftskreditt fra Hegra Sparebank på inntil kr 500 000,-  

 
Vedtak: 
Årsmøtet slutter seg til forslagene til videre oppfølging som skissert i notatet. 
Styret gis fullmakt til å disponere midler som beskrevet. Det bør også vurderes å 
gjøre noe med taket over skivene. Det bør vurderes bruk av kunstgress på 
standplass. Det innebærer kr 138 000 i restmidler til skiskytter arenaen, kr 28 000 i 
rest til skileikeområdet og kr 50 000 til trapp i hoppbakken.  
Styret gis fullmakt til låneopptak/etablering av driftskreditt på inntil kr 500 000,- 
j.fr. bankgaranti, om det av likviditetshensyn skulle bli nødvendig. 

 
Se også sak 6a fra årsmøtet angående handlingsplan. 

 
Notater/kommentarer: 

 
Beslutning: 
Geir tar en prat med John Gunnar. John Gunnar inviteres til styremøte 10. mai. 
 

16.10 Ikke noe nytt.  

11.09 Det er asfaltert. John Gunnar jobber med søknader. 

21.08 Geir skal ha en samtale med John Gunnar. 

12.06 Ikke noe nytt 

15.05 Ikke noe nytt, men John Gunnar jobber. 

03.04 Ikke noe nytt 

13.3 Omtalt i tiltaksplan som skal vedtas av årsmøtet. Intensjon om å få fullført 
arbeidet i 2024. 

14.2 John Gunnar kom i styremøtet og orienterte. Arbeidet på skistytterstadion 
sluttføres i 2024 med blant annet asfaltering. Videre utbedring av trappa i 
hoppbakken vurderes. Skal ordnes kuleløype. Er igjen penger i budsjettet til dette, 
og det vil bli fulgt opp i 2024. 

17.01 Får en redegjørelse fra John Gunnar på neste styremøte. Geir snakker med han. 

12.12 - 

6.12 Ikke noe nytt 

15.11 Gjenstår asfaltering og arbeid knyttet til det på skiskytterarenaen. Blir fulgt opp til 
våren. Rister er kommet på plass forran skivene. Dette ble veldig bra.  

18.10 Ikke noe nytt. 

27.09 Ikke noe nytt. 

16.08 Trimtrapp/trapp i hoppbakken blir ferdig medio august. Den blir 40 cm breiere 
enn tidligere. Kostnad 21 000,- inkl mva. 
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Sak Dato Beskrivelse 

Skileikeområdet er ferdigstilt med kunstgress på sletta. Lagt frem vann. Noe 
arbeid igjen i kuleløypa samt avsatser i hoppbakke.  
Sklisikring foran skiskytterskiver er planlagt med strekkmetall. 
På standplass vurderes asfalt i et 3 meters belte. Foreløpig estimert kostnad på kr 
50 000,- Styret gir fullmakt til John Gunnar for at det kan iverksettes asfaltering så 
lenge det er innenfor budsjettet til det opprinnelige prosjektet. Det må innhentes 
tillatelse fra grunneier i forkant. 
John Gunnar følger også opp i forhold til tippemidler.  

14.06 Ikke noe nytt. 

10.05 John Gunnar følger opp og undersøker litt mer i forhold til skiskytteranlegget, 
aktuelt med kunstgress på standplass og sklisikring ved skivene. 
Jobbes med vann til K6. Blir prioritert utskifting av trapp fra hoppkant på K20 og 
oppover. Blir trolig oppstart før sommeren og sluttføring til høsten. Det er håp 
om at Klempenvennene vil bidra her også. Tror det er mulig å gjennomføre 
prosjektene innenfor rammene som er satt. 
Sluttrapporteringen i forhold til forurensning etc. er sendt Stjørdal kommune og 
blir trolig godkjent.  
 
Styret gir John Gunnar som prosjektleder fullmakter til å disponere midler og 
ressurser for å få fullført prosjektene innenfor de rammene som er satt av 
årsmøtet. 
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